

Shipper

St. Julie, Quebec

Come grow with us!

We have an opportunity in our Ste. Julie, QC Branch for that individual who wants more than just a job. We need someone who has a strong work ethic, a drive to learn and grow, organizational abilities, attention to detail, effective communication skills, and a great attitude.

What the position will look like:

Reporting to the Customer Service Manager, you will be responsible for all facets of warehouse procedure, shipping, receiving, inventory control, preparing bills of lading, invoicing, order picking and packing, and overall warehouse maintenance.

We offer excellent advancement opportunity and are willing to train the right person. Apply to join a company that excels in developing and empowering employees to reach their potential.

If this is the right opportunity for you, check us out at <http://www.hitechseals.com/>.

Venez grandir avec nous!

Nous avons une opportunité dans notre succursale de Ste. Julie, Qc pour un individu qui recherche plus qu'un emploi. Nous avons besoin d'une personne dotée d'une forte conscience professionnelle, qui aime apprendre, qui est attentionnée aux détails, qui sait bien communiquer et qui a une excellente attitude.

Sous la supervision du gérant du service à la clientèle, vous serez responsable de tous les aspects du fonctionnement de l'entrepôt. C'est-à-dire: expédition et réception, contrôle de l'inventaire, préparation des relevés des chargements, facturation, emballage des commandes ainsi que l'entretien général de l'entrepôt.

Nous offrons d'excellentes opportunités d'avancement et nous voulons former la bonne personne.

Posez votre candidature et joignez-vous à une compagnie qui excelle dans le développement et la valorisation des ses employés pour qu'ils atteignent leur plein potentiel.

Si cela est la bonne opportunité pour vous, veuillez consulter notre site internet aux adresses suivantes:
<http://www.hitechseals.com/>.

